

Bestyrelsesmøde PIBE MØLLE GOLF 11.11.2025 kl. 17:00 i klubhuset.

Tilstede: Kjeld Birch, Nils Rohde, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Winie Hillemann og Henrik Hansen

Afbud: Erland Kongsdal

Gæst: Mette Schjønning

Referent: Kjeld Birch og Mette Schjønning

REFERAT:

1. Generel information v/ formanden

Forbedringer på par 3 banen er undervejs. Banen skal gøres mere indbydende. Der bliver plantet nye træer og skiltningen forbedres bl.a. med et oversigtskort over banen. Det store skur med maskiner ved den gamle Driving range skal fjernes. Det er foreslået at der laves skiltning og opslag med regler til pay and play spillere. Bestyrelsen bakker op om dette og NR giver baneudvalget besked.

Driving Range - Det eksisterende græsudslagssted foreslås fjernet og erstattet med nyt græsområde der placeres til højre foran de udendørs udslagsmåtter. Bestyrelsen bakker op.

Vedligehold og pleje af øvrige teesteder på 18 hullers banen, bliver prioriteret over opretning af tee41 steder.

Klubben er blevet godkendt som læreplads og sommerhjælp Rune starter som greenkeeperelev 12. januar 2026.

Nye retningslinjer vedr. kørsel med buggy blev drøftet og det blev besluttet at fører af buggy i fremtiden skal have banetilladelse og gyldigt kørekort, hvilket skal fremgå af hjemmeside og ved bestilling

2. Referat fra sidste møde

Referatet godkendes.

3. Økonomi

JN gennemgik saldobalancen. Der er indtægter over budget. Udgifterne er i fin kontrol og der var ikke opklarende spørgsmål. I november laves udkast til budget 2026.

Der har været afholdt det årlige statusmøde med banejer, der nu hedder REE Office. KB orienterede om mødet.

Prisudvalget foreslår at tilføje et klippekort med 20 runder buggykørsel til kr. 3.000,- . Klippekortet bliver prøvet af i 2026 og det bliver efter sæsonen evalueret, om det er økonomisk rentabelt. Forslaget bakkes op af bestyrelsen.

4. Markedsføring og kommunikation

Der skal udsendes et nyhedsbrev i december. Punktet vedrørende hvem der har påtaleret i fald der er etikette- eller regelbrud skal præciseres.

5. Administration/sekretariat

Der er lige nu 925 aktive medlemmer.

Udmeldelser pr. 1. januar 2026 ligger på ca. den samme mængde som tidligere år, og en anelse lavere end landsgennemsnittet.

6. Orientering fra/om udvalg.

Turneringsudvalg. "Vi elsker Golf" vil gerne komme igen til september og spille to runder. Dialog om muligheden for dette er i gang.

Aktivitetsplan for jubilæumsåret. Oversigt over, hvad der har været af arrangementer og hvem der har vundet, kommer med i sidste nyhedsbrev i 2025.

7. Årshjul

Regionsgolf og gebyr. DGU meddeler, at det er den enkelte klubs bestyrelse, der beslutter og der vil ikke blive opkrævet gebyr i PIBE MØLLE GOLF. Der planlægges et møde med klubbens leder for regionsgolf.

Næste generalforsamling. Dato skal planlægges. MS koordinerer sammen med EK.

Bestyrelsen gennemgår klubbens strategiplan på bestyrelsesmødet i januar eller februar 2026.

Et medlemsforslag vedrørende nyt medlemskab for 80+ år blev drøftet. Bestyrelsen bakker ikke op om ændringer og nye medlemskategorier for nu.

Nordic Golf Circle. Mødet i november er udsat til senere. Statistik er på vej. Når den kommer, skal forsat deltagelse evalueres. Dette drøftes på næste bestyrelsesmøde.

DGU Regionalmøde. JN og NR deltog. JN sender præsentationen til bestyrelse og suppleanter for inspiration til emner på bestyrelsesmødet i januar.

Formandsmødet bliver holdt kl. 19 efter bestyrelsesmødet i februar. Dato og indkaldelse kommer senere.

8. Eventuelt.

JN indkalder GF Forsikring til et møde, hvor de kan præsentere deres produkt.

JN har haft møde med Fair Pay vedrørende ny håndtering af kontingentopkrævning. Bestyrelsen bakker op om at der arbejdes videre med dette.

WH har haft møde med hjælperne i Klub 37. Her blev det besluttet, at WH og BJ fremover, formelt og sammen er formandskab for Klub 37. Der er lavet en god aftale med Landström i forbindelse med nye grip på låneudstyret.

HH melder at SimGolf om søndagen er godt besøgt og værdsat. Der er behov for bagskabe til juniorer, der cykler til træning. HH og MS aftaler herom. HH efterlyser gode metoder til regelundervisning af juniorer hen over vinter.

Næste møde: tirsdag d. 13. januar kl. 17:00 i klubhuset.